
Dagsorden til bestyrelsesmøde d.12/12-23 

Sted: Trafikcenter Sæby Syd, Tid: 19.00 – 21.30 

Tilstede : Anders- Camilla- Lone- Tobias- Emilia- Jesper- Rasmus- Karina 

Afbud     : Magnus- Jonas- Jannik-  

Dagsorden Referat 

1. Gennemgang af referat fra sidste 

møde 

Godkendt. 

2. Nyt fra formanden 

• Referat 

repræsentantskabsmøde 

• Referat dialogmøde Dasu 

• Gennemgang/referat fra 

kalendermøde vedr. 2024 

• Referat FMCK + FSAS 

• Biodiversitet 

• Ambulance + samaritter 2024 

  
Dasu giver igen i sæson 2024 rabat på 
indløsning af kører licenser i januar måned. 
Henrik Møller blev genvalgt som formand 
for Dasu (3 år) 
Dasu har en god økonomi. 
FSAS fik i år 2 medlemspriser 
Esben Aldal bronzenål. 
Jonathan Byrdal Årets offroad talent. 
Angående ambulance til vores løb (priser 
o.s.v ) BU indkalder til møde om der kan 
gøres noget så det bliver billigere for 
klubberne. 
Klubberne skal i sæson 2024 lave statistik 
over hvad vi bruger ambulancen til. 
Som nyt bliver startgebyr billigere for 
folkerace. 
For crosskart extreme bliver startgebyr lige 
så dyrt som rallycross. 
Der bliver en ny licens som bane observatør 
,som er fungerer som dommerens hjælper. 
Klubben har fået disse løb i 2024. 
29/6-2024 
Uge 30-2024 
30/8-2024. 
Biodiversitet. Klubben er af DASU blevet 
spurgt om vi vil deltage i et projekt  .  
Dette blev bestyrelsen enige om at det var 
et spændende projekt som vi gerne vil 
deltage i. 
FSAS har deltaget i et møde med FMCK og 
fik snakket om næste sæson 2024. 

3. Nyt fra Kasserer  Intet nyt. 



4. Nyt fra baneformand  Intet nyt. 

5. Aktiviteter 2023/2024: 

a. Klubfest 27/1-24 

b. Banko 

c. Gokart. 

a. Festen er ved at blive planlagt. 

b.  Der har været afholdt banko som var 

en succes med mange deltagere både 

børn og voksne. 

c. Emilia har planlagt gokarttur 29/12-

2023. Har lavet opslag på klubbens 

face book side og hjemmeside.  

6. Eventuelt 

• Gennemgang af udkomne 

reglementer til høring og 

tilbagemelding af disse 

Klubben har fået tilsendt materiale til 
gennemlæsning 12/12-2023 og var der 
indvending skulle de sendes ind 15/12-
2023. 
Så med kort varsel blev bestyrelsen kaldt 
sammen. 
Bestyrelsen har forsøgt på bedste vis at 
læse materialet igennem. Der kom en del 
debat ud rettelser til reglement. Men blev 
enige om, det der skulle indsendes. 

7. Referat fra dagens møde  

8. Dato for næste møde 10/1-2024 

 


